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تامین مالی جمعی شرکت کلور 
ایرانیان شرق آغاز شد 

به  دارد  نظر  در  شرق  ایرانیان  کلور  شرکت 
منظور تامین سرمایه در گردش جهت  تولید و 
فروش فریزر، مبلغ 250 میلیارد ریال را از طریق 
تامین  تامین مالی جمعی آی بی کراد  سکوی 

مالی نماید.
به گزارش مدیریت ارتباطات و رسانه شرکت 
نیاز  مورد  مبلغ  میزان   ، تمدن  سرمایه  تامین 
شرکت در این مرحله ازتامین مالی 250میلیارد 
ریال و دوره سرمایه گذاری 12ماه تعیین شده 
است که اصل سرمایه در انتهای دوره سرمایه 

گذاری پرداخت خواهد شد.
حداقل سرمایه گذاری در این طرح 10میلیون 
تومان و حداکثر 1.25میلیارد تومان تعیین شده 
گذاری  سرمایه  وجوه  آوری  جمع  دوره  است. 

14روز تعیین شده است.
29درصد  طرح   این  در  مشارکت  سود  نرخ 
سالیانه می باشد که به صورت ماهیانه به سرمایه 
گذاران پرداخت خواهد شد. همچنین تضامین 
بانکی  پرداخت  تعهد  ، ضمانت نامه  این طرح 

ودریافت چک صیادی  می باشد.
سرمایه گذاران برای مشارکت در این طرح و 
دریافت اطلاعات بیشتر به سامانه آی بی کراد 
و یا شعب سوپر مارکت های مالی شرکت تامین 

سرمایه تمدن مراجعه نمایند.

رشد 21.6 درصدی درآمدهای 
بانک سینا در مهرماه سال جاری

درآمدهای بانک سینا در یک ماهه مهرماه سال 
جاری 21.6 درصد افزایش یافت.

به گزارش روابط عمومی بانک سینا، این بانک 
میلیارد  و 950  در مهرماه سال جاری 11 هزار 
ریال درآمد کسب کرده است که هفت هزار و 
680 میلیارد ریال آن مربوط به درآمدهای ناشی 
میلیارد   571 و  یک هزار  اعطایی،  تسهیلات  از 
ریال مربوط به درآمدهای کسب شده از محل 
اوراق  درآمد  ریال  میلیارد   746 سپرده گذاری، 
از  حاصل  درآمد  ریال  میلیارد   336 بدهی، 
سرمایه گذاری ها و یک هزار و 614 میلیارد ریال 

مربوط به درآمدهای کارمزدی است.
بر اساس این گزارش، میزان درآمد محقق شده 
توسط بانک سینا در هفت ماهه نخست امسال، 
67 هزار و 223 میلیارد ریال است که در مقایسه 
درصدی   21.6 رشد  از  شهریورماه،  پایان  با 
حکایت دارد. بانک سینا در مهرماه امسال حدود 
پنج هزار و 339 میلیارد ریال سود به سپرده های 
نزد بانک پرداخت کرده است و به این ترتیب 
تراز بانک سینا در مهرماه، دو هزار و 341 میلیارد 
ریال و تراز هفت ماهه امسال، یازده هزار و 298 

میلیارد ریال مثبت بوده است.

ناصر امیدی سرپرست منطقه شرق 
کشور بیمه آرمان شد

پور  قلی  مجید  دکتر  حکم  با  امیدی  ناصر 
مدیرعامل بیمه آرمان به عنوان سرپرست منطقه 

شرق کشور این شرکت منصوب شد.
به گزارش روابط عمومی بیمه آرمان ، دکتر 
هیأت  رئیس  نایب  حسنخانی  امیر  حمیدرضا 
با  آرمان  بیمه  شرکت  اجرایی  معاون  و  مدیره 
حضور در شعبه مشهد ، ناصر امیدی سرپرست 

منطقه شرق کشور را معارفه کرد.
همچنین طی این دیدار ، جمشید خاتمی با 
حضور دکتر امیرحسنخانی و علی اکبر ارژنگی 
مشاور  عنوان  به  مشهد  شعبه  سرپرست 
شرکت  فروش  و  بازاریابی  امور  در  مدیرعامل 
بکار  آغاز  کشور  شرق  حوزه  در  آرمان  بیمه 
شد. معرفی  مذکور  همکاران شعبه  به  و   کرد 
روابط عمومی بیمه آرمان ضمن تبریک، برای 

ایشان آرزوی موفقیت و بهروزی دارد.

رئیس کمیسیون اقتصادی مجلس اعلام 
کرد 

بورس کالا بستر شفاف، علمی 
و تخصصی برای مولدسازی 

دارایی های دولت 

رئیس کمیسیون اقتصادی مجلس با بیان اینکه 
ظرفیت سازی مناسبی برای مولدسازی دارایی های 
دولت در کشور ایجاد شده که با نگاه ویژه دولت 
و مجلس در حال پیشروی است گفت: بورس کالا 
به دلیل رویکرد کاملا شفاف، علمی و تخصصی، 
بستر بسیار مناسبی برای مولدسازی دارایی های 

دولت است.
به گزارش کالاخبر به نقل از ایرنا، محمد رضا 
پورابراهیمی با بیان اینکه ظرفیت بورس کالا برای 
توجه  قابل  بسیار  دولت  دارایی های  مولدسازی 
ظرفیت سازی  کلی  طور  به  کرد:  اظهار  است، 
در  دولت  دارایی های  مولدسازی  برای  مناسبی 
کشور ایجاد شده که با نگاه ویژه دولت و مجلس در 
حال پیشروی است. وی با اشاره به اینکه مجلس 
از حوزه مهندسی سازی باید بتواند اتفاقات مثبتی را 
در برنامه هفتم توسعه و بودجه 1403 برای اقتصاد 
کشور رقم بزند، افزود: برنامه های قابل توجهی در 
برنامه 5 ساله هفتم توسعه و همچنین بودجه 1403 
به منظور حمایت از بازار سرمایه در نظر گرفته شده 
است که با نهایی شدن تمامی الحاقیه های مربوط 
فعلان  برای  مطالب  فهرست  هفتم،  برنامه  به 

اقتصادی و بازار اعلام خواهد شد.
رئیس کمیسیون اقتصادی با بیان اینکه اقدامات 
قابل توجهی از سوی دولت و مجلس برای حمایت 
کرد:  اضافه  است،  شده  گرفته  نظر  در  بازار  از 
ظرفیت مناسبی به منظور بهره مندی از بورس کالا 

در کشور ایجاد شده است.
پورابراهیمی در پایان با تاکید براینکه بورس کالا 
ابزار قدرتمندی برای مولدسازی به شمار می رود، 
به دلیل رویکرد کاملا شفاف،  گفت: بورس کالا 
برای  مناسبی  بسیار  بستر  تخصصی،  و  علمی 

مولدسازی دارایی های دولت است.

با برگزاری مجمع عمومی عادی به طور 
فوق العاده

مدیرعامل و اعضای جدید 
هیأت مدیره بانک صادرات ایران 

معرفی شدند

مجمع عمومی عادی به طور فوق العاده بانک 
صادرات ایران به منظور انتخاب اعضای اصلی 
و علی البدل هیأت مدیره، برگزار و محسن سیفی 
صادرات  بانک  مدیرعامل  عنوان  به  کفشگری 

ایران معرفی شد.
به گزارش روابط عمومی بانک صادرات ایران، 
مجمع عمومی عادی به طور فوق العاده شرکت 
بانک صادرات ایران )سهامی عام( برای انتخاب 
روز  هیأت مدیره  علی البدل  و  اصلی  اعضای 
دارندگان  حضور  با   1402 آبان ماه   22 دوشنبه 
نمایندگان  حضور  با  و  شرکت  سهام  اکثریت 
اتخاذ  تصمیمات  اساس  بر  و  برگزار  قانونی، 
ترکیب  به  اقبالی راد  مهدی  مجمع،  در  شده 
اعضای هیأت مدیره بانک پیوست. در این مجمع 
همچنین محمد وطن پور و  کیومرث جهانبانی به 
عنوان اعضای علی البدل هیأت مدیره انتخاب و 

معرفی شدند.
 همچنین در جلسه هیأت مدیره بانک صادرات 

ایران در روز جاری به ترتیب؛
1_محسن سیفی کفشگری به عنوان مدیرعامل 

و عضو هیأت مدیره،
رئیس  عنوان  به  اسکندری  2_قربان 

هیأت مدیره،
3_محمدرضا حسین زاده به عنوان نائب رئیس 

هیأت مدیره،
اجرایی  عضو  عنوان  به  مرادی  4_یاسر 

هیأت مدیره و
5_مهدی اقبالی راد به عنوان عضو غیر اجرائی 

هیأت مدیره معرفی شدند.

وزیر  علی آبادی،  عباس  که  است  حالی  در  این 
صنعت، معدن و تجارت در روز های گذشته درباره 
مذاکرات ایران و چین در حوزه صنعت خودرو گفته 
بود: چین در سال حدود 25 میلیون خودرو تولید 
می کند و این می تواند پتانسیلی برای رشد فزاینده در 

این حوزه باشد.
حوزه  در  چین  پیشرفت های  از  استقبال  با  او 
خودرو برای توسعه صنایع داخلی و انتقال تجربیات 
تولید  برای  پکن  و  تهران  مذاکرات  از  تحقیقاتی، 
مشترک خودرو خبر داده و تاکید کرده بود: تلاش 
کردیم با این بازار ارتباط بگیریم و به نحوی با چین 
در توسعه صنعت خودرو مشارکت داشته باشیم، 
بنابراین شرکت های ایرانی را با خود همراه کردیم تا 
با برخی از تولیدکنندگان برتر چین یک هماهنگی و 
ارتباطی برای توسعه تولید مشترک و دسترسی به 

اهداف کشور برقرار کنیم.
چینی ها، اروپایی ها را به دست و پا انداخته اند؟

امیرحسین کاکایی، کارشناس صنعت خودرو در 
خبرآنلاین  خبرگزاری  با  گفتگو  در  خصوص  همین 
می گوید: یک نکته مهمی که وجود دارد، این است 
که چین به شدت جهش کرده است. چین در طول 
40 سال گذشته به لحاظ اقتصادی جهش کرد. در 
طول 20 سال گذشته نیز روی خودرو متمرکز شد و 
در 5 سال اخیر می توانم ادعا کنم که یک جهش بزرگ 
داشته است؛ به گونه ای که در حال حاضر اروپایی ها 
به دست و پا افتاده اند. این یک موضوع مهم است که 
البته باور کردن آن خیلی سخت است، ولی به هرحال 

واقعیتی است که باید بپذیریم.
وی می افزاید: اگر ما قبلا آرزو داشتیم که اروپایی ها 
در ایران سرمایه گذاری کنند و یک زمانی هم ژاپنی ها، 
اما الان اگر چینی درجه به ایران بیاید، خیلی کار بزرگی 
کرده است. در واقع آن اصطلاحی که قبلا می گفتیم 

این کالا چینی است، دیگر باید از یاد ها برود.
این که  به  اشاره  با  خودرو  کارشناس صنعت  این 
می روند،  شدن  برقی  سمت  به  چینی  خودرو های 
صنعت  که  است  این  واقعیت  می کند:  تصریح 
خودرو، یک صنعت جهانی است و ما بدون روابط 
بین المللی نمی توانیم صنعت خودرو را جهش دهیم. 
پس این که بخواهیم یک حرکت مشترک انجام دهیم؛ 
به خصوص سرمایه گذاری مشترک، بهترین راهکاری 
است که می تواند کشور را از این وضعیت گردابه ای 

که به وجود آمده و از افول نجات دهیم.
چینی ها حاضر به تولید مشترک خودرو در ایران 

می شوند؟
کاکایی در ادامه می گوید: اما نکته این جاست که در 
این سرمایه گذاری مشترک، چند چالش وجود دارد. 
این که اولا خودروسازان چینی درجه یک به راحتی با 

ما کار نمی کنند و این یک مساله مهمی است.
است،  مهم  خیلی  که  بعدی  نکته  می افزاید:  وی 
دست  در  تقریبا  ایران  بازار  الان  همین  این که 
چینی هاست. یعنی چینی ها بدون این که نیازی به 
سرمایه گذاری به ایران داشته باشند، انگار بازار ایران را 
فتح کرده اند، بنابراین خیلی به نظر نمی رسد انگیزه ای 
برای این موضوع داشته باشند که بخواهند در ایران 

سرمایه گذاری کنند.
می کند:  تصریح  خودرو  صنعت  کارشناس  این 
بر این اساس، اگر وزیر صنعت بتواند وعده تولید 
بزرگی  اتفاق  کند،  عملی  را  و چین  ایران  مشترک 
است. اما ما با مسایل زیادی در مقابل آن روبه رو 
سرمایه گذاری  ایران  در  رنو  مثال،  برای  هستیم. 
خوبی هم کرده بود و یا پژو و سیتروئن در سال های 
یورو  میلیون   400 از  بیش  مجموع  در   96 و   95
سرمایه گذاری کردند، ولی زمانی که تحریم ها شروع 

شد، رفتند.
به  تمایل  خیلی  رنو  می کند:  عنوان  کاکایی 
سرمایه گذاری در ایران داشت، اما به دو دلیل رفت؛ 
اف ای تی اف  هم  یکی  و  بود  آمریکا  تحریم های  یکی 
است. این یک واقعیت است که وقتی شرکتی در یک 
کشور نتواند پول خود را به راحت جابه جا کند، به طور 
طبیعی از سرمایه گذاری صرف نظر می کند. شرکت ها 

دنبال سود هستند. 

خودروسازان داخلی هزاران میلیارد تومان زیان 
می بینند

نظام های  ایران  در  متاسفانه  می کند:  تاکید  وی 
نقطه  بزرگ ترین  سیاست گذاری،  و  اقتصادی 
ضعف مان شده است. یعنی بعید می دانم که در این 
وضعیت ما کسی حاضر به سرمایه گذاری بلندمدت 
باشد. با این حساب، ادعای تولید مشترک، خیلی کار 
بزرگی است، ولی چالش های بسیار فراوانی در مقابل 

دارد.
این کارشناس صنعت خودرو همچنین می گوید: 
چینی ها معمولا در دنیا سرمایه گذاری به آن معنا 
نیستند، بلکه می روند تا بازار ها را فتح کنند، چون 
خودشان 1.5 میلیارد جمعیت هستند و بزرگ ترین 
با  روابط شان  هم  الان  هستند.  دنیا  تولید  منبع 
غرب زیر سوال رفته است، بنابراین به شدت دنبال 
بازار هستند؛ به دنبال این نیستند که در کشوری 

سرمایه گذاری داشته باشند.
کاکایی می افزاید: شما فعالیت مونتاژکار ها را بررسی 
سرمایه گذاری  ریال  یک  کنم  ادعا  می توانم  کنید، 
واقعی برای داخلی سازی نکردند. بر این اساس، بحثی 
که در رابطه با تولید مشترک خودرو با چینی ها وجود 

دارد، بعید می دانم اتفاق بیفتد.
وی عنوان می کند: در حال حاضر سی کی دی کار ها 
را می برند و برعکس،  بیشترین سود  ایران  بازار  در 
زیان  تومان  میلیارد  هزاران  داخلی  خودروسازان 

می دهند.
می شود:  یادآور  خودرو  صنعت  کارشناس  این 
چالش دیگر، ثبات رویه در قوانین است. واقعیت 
و...  گمرکی  واردات،  تعرفه،  بحث  که  است  این 

چالش هایی هستند که در مقابل این مسیر هستند.
فکری برای وادرات خودرو شود 

در همین حال سرپرست اسبق صنعت، معدن و 
تجارت نیز اخیرا  اظهار داشت: امروز حتما باید برای 
واردات خودرو فکر کنیم و مباحث نیازهای ارزی را 
در نظر بگیریم؛ چراکه نباید واردات خودرو در بازار 
ارز تاثیر بگذارد و ضمن اینکه توصیه دارم اگر قرار 
بر این است که خودرویی وارد شود، از نوع برقی و 
عمومی باشد؛ چراکه واردات خودروهای اختصاصی و 
شخصی می تواند تبعات اجتماعی و فرهنگی به دنبال 

داشته باشد.
خبرنگار  با  وگو  گفت  در  مدرس خیابانی  حسین 
صنعت  در  سیاست  گذاری ها  درباره  ایلنا  اقتصادی 
خودرو در طول سال های گذشته و اینکه چرا امروز 
آنچه که از صنعت خودروسازی در کشور مشاهده 
می شود، تولیدکننده زیان ده و مصرف کننده ناراضی 
است و سیاست گذاری ها هم نتوانسته که انتظارات 
طرف عرضه و تقاضا را پاسخ دهد، اظهار کرد: صنعت 
خودرو در تمام دنیا یک صنعت پیشران محسوب 
می شود و نمی توان به راحتی از سرمایه گذاری های 
انجام شده در این صنعت چشم پوشی کرد؛ هرچند 
صنعت خودرو نتوانسته نظر مردم و مصرف کنندگان 
را جلب کند، اما این نارضایتی به عوامل متعددی 
بستگی دارد و در این مقطع هم چاره ای جز حمایت از 
این صنعت وجود ندارد؛ چراکه باید سرمایه گذاری های 
انجام شده در بخش خودرو به نتیجه برسد و نتیجه 
اگر  رو  این  از  باشد؛  ملموس  هم،  مردم  برای  آن 
بخواهیم بر اساس واقعیت با صنعت خودرو برخورد 

نماییم، نمی توان این صنعت را رها یا تعطیل کرد.
ایرادات صنعت خودرو ادامه دارد 

سرپرست اسبق صنعت، معدن و تجارت ادامه با 
اشاره به دفاع از صنعت خودرو در دوره وزارتش و 
سوال خبرنگاران در این حوزه از وی گفت: معتقدم 
فارغ از ایراداتی که به صنعت خودرو وارد بوده و فارغ 
از تمام عیوب، این صنعت توانسته در حوزه هایی هم، 
نقش آفرینی کند؛ هر چند برخی بر این باورند که بهتر 
بود کشور، به جای سرمایه گذاری در صنعت خودرو 
به سمت واردات خودرو برود؛ در حالی که این حرف ها 
به لحاظ کارشناسی صحیح نیست و با توجه به شرایط 
شرایط  خارجی  خودروسازان  حتما  کشور،  تحریمی 
ایران  برای  را  یدکی  قطعات  تامین  و  فروش خودرو 
سخت می کردند؛ ضمن اینکه با این کار، فرصت های 
اشتغال صنعت خودرو در داخل را به خارجی ها واگذار 
می کردیم. مدرس خیابانی ادامه داد: یکی از حوزه مهم 
که صنعت خودرو در آن نقش آفرینی کرده، اشتغال 
خودرو،  صنعت  حاضر  حال  در  و  است  گسترده 
سهم قابل توجهی از اشتغال را بر دوش می کشد و 
حلقه های مختلف فعال در این زنجیره، در بخش های 

متنوع شغلی، نقش آفرینی دارند.

داخلی سازی  موضوع  دیگر  حوزه  کرد:  اظهار  وی 
از  انتقال فناوری است و در حال حاضر بخشی  و 
در  خودرو،  صنعت  ماشین سازی  و  قطعه سازی 
حوزه های بومی سازی و قطع وابستگی ارزی پیشرو 
لوازم  مانند  هم  صنایع  سایر  اینکه  هستند؛ ضمن 
رفته اند. پیش  خودرو،  صنعت  از  برگرفته  خانگی 

نقش آفرینی  بحث  در  کرد:  تاکید  مدرس خیابانی 
آن  اهمیت  حائز  نکته  کشور؛  در  خودرو  صنعت 
امروز صنعت خودروسازی در کشور  اگر  است که 
فعال نبود، آیا برای این حجم از تقاضا، تامین ارز 
برای واردات ممکن بود؟ از سوی دیگر مگر خارجی ها 
کشور  وارد  روز  به  خودروهای  که  می دادند  اجازه 
 شود؟ کمااینکه امروز هم واردات خودرو در فضایی 
انجام می شود که به آن واردات خودروی دست دوم 

می گویند.
 وی با بیان راهکارهایی در این حوزه گفت: معتقدم 
دولت باید در چند حوزه در بخش خودرو کار کند که 
یکی از این حوزه ها، تمرکز بر ساخت داخل است، 
امروز علیرغم اینکه در تولید برخی از مدل های خودرو، 
سابقه طولانی در کشور وجود دارد؛ اما همچنان تولید 
از بخش های وابسته به خارج، رنج می برد و کمتر 
کسی ماجرای خودروهای ناقص در آغاز دور جدید 
تحریم ها در دهه 90 را از یاد برده است؛ از این رو 
ساخت داخل باید تعمیق شود؛ البته این سیاست 
نه به این مفهوم است که جلوی واردات گرفته شود؛ 
بلکه به معنای انتقال تکنولوژی و بها دادن به ساخت 
داخل است و باید فناوری های نوین با ظرفیت های 
و  شده  طراحی  دانش بنیان  بخش های  در  موجود 
بر مبنای آن، عمق بخشی به ساخت داخل صورت 
گیرد. مدرس خیابانی خاطرنشان کرد: نکته دوم بحث 
هزینه های اضافی است که به خودروسازان تحمیل 
می کنند، بخشی از این هزینه، هزینه های مالی است 
و امروز یکی از بزرگترین چالش خودروسازان، قیمت 
دستوری و فاصله قیمتی میان نرخ تمام  شده با نرخ 
تکلیفی از سوی دولت است؛ بنابراین باید پذیرفت 
که برخی از سرمایه گذاری ها  در پروژه های خودرویی، 
برای  باید  و  بوده  اقتصادی  غیر  خودروسازان  برای 
کاهش هزینه های مالی صنعت خودرو، برنامه ریزی 

و سیاست گذاری شود.

رئیس سازمان بورس و اوراق بهادار اعلام کرد: سامانه میراث که 
از هفته گذشته راه اندازی شده و به بهره برداری رسیده است آماده 
انتقال سهام عدالت از متوفی به وراث است و در این مراحل نیاز به 

پرداخت هیچ مبلغی نیست. 
مجید عشقی در گفت وگو با ایسنا، درباره سامانه میراث اظهار 
اعلام  مرکزی  گذاری  سپرده  شرکت  که  زمانبندی  براساس  کرد: 
کرده است یکی از وراث می تواند به سایت شرکت سپرده گذاری 
مرکزی مراجعه کند و مشخصات متوفی را در آنجا وارد کند و نهایتا 

مشخص می کند که به کجا می خواهد برای اقدام مراجعه کند.

وی اضافه کرد: وارث مورد نظر در این مرحله به یکی از شعب 
کارگزاری مراجعه می کند. در ادامه مدارک هویتی خود را شخص 
به همراه گواهی انحصار وراثت را باید ارائه کند. شرکت کارگزاری 
پس از کنترل و بررسی مدارک آن را وارد سامانه می کند و در مرحله 
بعدی عملیات انتقال تحریر را به صورت الکترونیکی به وراث متوفی 

انجام خواهد داد.
رئیس سازمان بورس و اوراق بهادار ادامه داد: تصویر کارت ملی 
و صفحه اول شناسنامه متوفی، اصل یا تصویر برابر با اصل کارت 
ملی و صفحه اول شناسنامه تمامی وراث تعیینی در گواهی حصر 

وراثت، اصل یا تصویر برابر با اصل گواهی حصر وراثت متوفی و 
ارائه اصل یا تصویر برابر با اصل وصیت نامه در صورت وجود آن و 
اشاره به وصیت نامه در گواهی حصر وراثت از جمله مدارکی است 
که مردم برای مراجعه به دفاتر کارگزاری و انجام فرآیند انتقال سهام 
عدالت به آن نیاز دارند. عشقی گفت: مردم بدانند در تمامی این 
مراحل و برای انتقال سهام عدالت از متوفی به وراث نیاز به پرداخت 
هیچ وجهی نیست چرا که کارمزد از طریق شرکت سپرده گذاری از 
محل منابعی که سهام عدالت دارد، پرداخت می شود و هیچ یک از 

وراث نیاز به پرداخت مبلغ ندارند.

مذاکرات ایران و چین برای تولید مشترک خودرو 

وسازی ایران خیمه اژدهای زرد بر خودر
گروه اقتصاد - یک کارشناس صنعت خودرو اخیرا خبر داده بود که» شما فعالیت مونتاژکار ها را بررسی کنید، می توانم ادعا کنم یک ریال سرمایه گذاری 
واقعی برای داخلی سازی نکردند. بر این اساس، بحثی که در رابطه با تولید مشترک خودرو با چینی ها وجود دارد، بعید می دانم اتفاق بیفتد.« در حالی وزیر 
صنعت در روز های گذشته از برنامه تولید مشترک با چینی ها خبر داده بود که کارشناسان اعتقاد دارند که چینی ها بیش از این که به فکر سرمایه گذاری 
در کشوری دیگر باشند، دنبال فتح بازار ها هستند. به باور آنها، همین الان بازار ایران تقریبا در دست چینی هاست، بنابراین چینی ها بدون این که نیازی به 

سرمایه گذاری به ایران داشته باشند، بازار ایران را فتح کرده اند.

جزئیات انتقال سهام عدالت متوفیان به وراث نیازی به پرداخت کارمزد نیست

نکته دوم بحث 
هزینه های 

اضافی است که 
به خودروسازان 

تحمیل می کنند، 
بخشی از این 

هزینه، هزینه های 
مالی است و 

امروز یکی از 
بزرگترین چالش 

خودروسازان، 
قیمت دستوری 
و فاصله قیمتی 
میان نرخ تمام  

شده با نرخ 
تکلیفی از سوی 

دولت است

مدیران ارشد بیمه میهن در دهمین نمایشگاه بانک، بورس بیمه در جزیره کیش با 
برگزاری پنل تخصصی با موضوع >رویکردها و ظرفیت های جدید بیمه میهن< ضمن 
تشریح عملکرد یکساله شرکت از رویکردهای جدید و برنامه های خود سخن گفتند.

مدیران ارشد بیمه میهن در دهمین نمایشگاه بین المللی بانک، بورس و بیمه در 
مرکز همایش های جزیره کیش، سالن ابوریحان با برگزاری پنل تخصصی با موضوع 
»رویکردها و ظرفیت های جدید بیمه میهن« ضمن تشریح عملکرد یکساله شرکت از 

رویکردهای جدید و برنامه های آینده شرکت خود گفتند.
در ابتدای پنل، سروش بیات، مدیر فناوری اطلاعات شرکت بیمه میهن با تشریح 
عملکرد یکساله شرکت گفت: مدل ساختاری بیمه میهن به سمت چابک سازی 
رفته تا خدمات بهتری ارائه دهد. نیمه اول 1401 زیان انباشته یک چالش واقعی 
بود و در بحث زیر ساخت بیمه میهن نیاز به تقویت جدی داشت، کمبود نقدینگی 
و پرداخت خسارت از دیگر مواردی بود که سطح توانگری شرکت را به 4 رساند اما 
با تغییرات هیئت مدیره و ورود سهامدار جدید اوضاع تغییر کرد.  وی افزود: با 
برگزاری مجمع فوق العاده، اعضای هیئت مدیره پس ازسه سال بلاتکلیفی انتخاب 
شدند و با اتخاذ رویکرد حاکمیت شرکتی، انجام برخی اصلاحات ساختاری و خروج 
از ماده 141 قانون تجارت بیمه میهن که طی 6 سال گذشته زیان داشت به سو 
درسیدد و توانگری مالی شرکت از سطح 4 به سطح یک ارتقا پیدا کرد. مدیر فناوری 
اطلاعات بیمه میهن با اشاره رویکرد شرکت در  جذب پرتفوهای سودده، اعلام کرد: 
اسفند پارسال خسارات معوق رشته اتومبیل پرداخت شد و در موضوع پایش، کنترل 
و وصول مطالبات اتفاقات خوبی در بیمه میهن افتاد که دلیل آن نگاه فنی تیم 

جدید به بازار بود؛ کارگزارهای خوشنامی جذب شدند و در مناطق مختلف نمایندگی 
های میهن را توسعه دادیم. بیات با تاکید بر لزوم اصلاح ساختاری در بیمه میهن 
تصریح کرد: مهم ترین کار تفکیک مدیریت ساختار اموال بود در حال حاضر رشته ها، 
مدیریت خاصی دارند؛ اصلاح ترکیب در بیمه میهن باعث شد تا سهم ریسکمان 
کمتر شده، بیمه های عمر و مستمری پایه ریزی شده و تسریع پرداخت ساختار نظام 
مندی به خود گرفته است. مدیر فناوری اطلاعات بیمه میهن در تشریح رویکرد 
میهن به منابع انسانی گفت: یکی از چالش های اساسی بیمه میهن حوزه منابع 
انسانی بود؛ بازنگری مشاغل سازمانی پس از 14 سال در بیمه میهن اتفاق افتاد و در 
موضوع خدمات رفاهی تلاش شد تا بهترین تصمیم اتخاذ شود. وی در ادامه اعلام 
کرد: ما در بحث زیرساخت نرم افزار و امنیت شبکه موفق به بروز رسانی همه موارد 
قابل بحث شدیم و یکی از دیتا سنترهای قوی کشور در این زمینه هستیم؛ طراحی 
و راه اندازی اپلیکیشن بیمه میهن از تفاقاتی است که اگر در صنعت بیمه منحصر 
به فرد نباشد بسیار متمایز است. خدمات ارائه شده در این برنامه در حوزه بانک و 
بیمه و خدمات شهری انجام می گیرد همچنین یکی از مهم ترین قابلیت های سایت 
بیمه میهن پشتیبانی از چهار زبان فارسی، انگلیسی، عربی و روسی است. یکی از 
بهترین سامانه های ارزیابی در بیمه میهن ایجاد شده که کلیه خدمات مربوط به 
حوزه های درمان و دارو در آن در نظر گرفته شده است. سامانه همیار که در ایام 
اربعین مرود استفاده بود موجب شد تا به محض اطلاع از وقوع خسارت، بیمه 
میهن وارد عمل شود. بیات با ارائه آماری در خصوص فروش بیمه نامه ها گفت: در 
سال گذشته در مجموع 730 میلیارد تومان بیمه نامه فروختیم اما در شش ماهه 

امسال موفق به فروش 1300 میلیارد تومان بیمه نامه شدیم و قطعاً سهم ما افزایش 
پیدا خواهد کرد. مهدی محمودی آذر، رئیس هیئت مدیره ضمن تشکر از ارائه مدیر 
فن آوری اطلاعات بیمه میهن اعلام کرد: مصمم هستیم در آینده ای نزدیک به یکی 
از شرکت های دیجیتال و فناور محور تبدیل بشیم و به فعالیت های کم و محدود 
قانع نخواهیم شد. وی با اشاره به آن که در گذشته شرکت  بیمه میهن با تکیه بر 
پرتفوی سهامدار عمده اداره می شد اما اکنون سهامدار جدید ظرفیت های بالقوه ای 
رو ارائه کرده است، تصریح کرد: پرتفوی سهامدار عمده  قدرت عملکرد بالایی به تیم 
مدیریت داده که بر اساس آن، برنامه های متنوعی داریم بنابر این برنامه ها توجه به 
بازار و ارائه محصولات جدید در دستور کار قرار گرفته است. رییس هیئت مدیره بیمه 
میهن با تاکید بر استفاده از ظرفیت مردمی برای غلبه بر چالش ها اظهار داشت: 
تغییر سهامداری باعث شد تا اعضای هیئت مدیره بیمه میهن به معنای واقعی 
خودشان را مدیر این شرکت بدانند، نباید فراموش کنیم که سهامدار اموال خود را 
به صورت امانت به ما سپرده تا از این محل منتفع شود؛ ما از تخصص های مختلف 
در بیمه میهن دور هم جمع شدیم تا بتوانیم کار جدیدی را شروع کنیم. برنامه ریزی 
ما این است که تبدیل به یک شرکت دیجیتال و فناور شویم و در حال حاضر توجه 
به بازار سهام بیمه جزو ارکان قدرت بیمه میهن است البته رقبایی در این صنعت 
داریم اما با نگاه چالشی بهرقبا نگاه نمی کنیم. قصد تخریب سایر رقبا را نداریم بلکه 
توانمندی های خود را ارائه خواهیم کرد و بیمه میهن در آینده ای نزدیک به عنوان 
یک شرکت توانمند با رویکردهای فناورانه محصولات خود را به بازار عرضه خواهد 
کرد. مجید کیانی، معاون مالی و اقتصادی بیمه میهن در پایان سخنان رئیس هیئت 

مدیره اعلام کرد: سال 1401 وضعیتی که شرکت در آن قرار داشت نزولی بود و تمام 
تلاش مدیران وقت شرکت منجر به افزایش پورتفوهای زیانده شد و این امر نشان 
می داد پیش بینی زیان اندوخته 900 میلیارد تومانی در پایان سال 1401 دور از 
واقعیت نیست. بیش از 50 درصد پورتفوی شرکت در سال های قبل مربوط به درمان 
و شخص  ثالث بود که بیشترین زیان را متوجه شرکت کردند وی با تاکید بر تلاش 
برای توقف و تغییر جهت نزولی شرکت تصریح کرد: اصلاح ترکیب پورتفو اولویت 
اصلی ما بود تا بتوانیم زیان انباشته را کنترل کنیم، تغییر مسیر و سرعت لازم جهت 
اصلاح رویه در دستور کار قرار گرفت همچنین در بسیاری از حوزه ها با پذیرش 
مسئولیت بیمه اربعین 1402 شرکت و توانمندی افراد به بوته آزمایش گذاشته شد که 
به اقرار ناظران نمره خوبی در این بخش گرفتیم. در بخش پایانی پنل مدیران شرکت 
بیمه میهن پاسخگوی خبرنگارن حاضر در پنل شدند و با موضوع سهام بیمه میهن و 

نقش شرکت در افزایش ارزش سهام به گفت گو پرداختند.

میهن در مسیر شکوفایی
ویکرد فناورانه و نقش آفرینی در صنعت بیمه  توسعه بیمه میهن با ر


